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Persbericht  Stichting  Industrie-
Hout 

Meer aandacht nodig voor onze 
toekomstige houtbehoefte 

Op initiatief van de Stichting Indus-
trie-Hout te Wageningen heeft een 
uitgebreid onderzoek plaatsgevon-
den naar de beschikbaarheid van 
hout in Nederland en aangrenzen-
de gebieden, nu en in de toe-
komst. Dit onderzoek werd gefi-
nancierd door de papierindustrie, 
met een subsidie van het Ministerie 
van Economische Zaken. Het werd 
uitgevoerd door het Adviesbureau 
Arnhem, onderdeel van de Heide-
mij. 

Nederland wordt voor zijn voor-
ziening van houten houtprodukten 
in toenemende mate afhankelijk 
van import, hoofdzakelijk van 
overzee, die nu al een waarde van 
vier miljard gulden per jaar be-
draagt. Gevreesd moet worden dat 
deze import, althans voor ruw hout 
en bepaalde houtprodukten zoals 
pulp, steeds moeilijker zal gaan 
worden. 

Uit de resultaten van het onder-
zoek blijkt dat de houtproduktie in 
ons bos nog maar weinig zal groei-
en, tot het jaar 2000 ongeveer een 
y2% per jaar. Dit geldt voor ons 
huidige bosareaal en zonder ver-
andering van het bosbouwbeleid. 
Deze zeer beperkte groei, die ook 
wordt geconstateerd voor het 
grootste deel van de aan ons land 
grenzende gebieden, wordt als ab-
soluut onvoldoende beschouwd, 
gezien de verwachte toeneming 
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van het verbruik (ruim 2% per 
jaar). Het onderzoek heeft verder 
aangetoond dat in Nederland ge-
produceerd hout voor vele doel-
einden wordt gebruikt; men moet 
echter in toenemende mate om die 
grondstof concurreren. 

Het rapport wordt afgesloten 
met een aantal aanbevelingen, op-
gesteld door de commissie die het 
onderzoek begeleidde en die was 
samengesteld uit vertegenwoor-
digers van bedrijfsleven en over-
heid. Enkele van deze aanbevelin-
gen zijn als volgt samen te vatten: 
- Grote aandacht van de over-
heid voor de huidige en toekom-
stige houtvoorziening van ons 
land, geënt op een voortdurend 
goed inzicht in de ontwikkelingen 
op de nationale en internationale 
houtmarkt. 
- Een op elkaar afstemmen van 
grondstoffenbeleid en bosbouw-
beleid van de overheid, hetgeen 
een regelmatig overleg tussen 
vooral de Ministeries van Econo-
mische Zaken en van Landbouw 
vraagt. 
- Regelmatige analyses van het-
geen zich afspeelt in de belangrij-
ke houtproduktiegebieden in de 
wereld en van de betekenis daar-
van voor onze toekomstige voor-
ziening met hout en houtproduk-
ten. Dit is een taak van overheid en 
bedrijfsleven samen. 
- Meer aandacht van onze totale 
houtverwerkende industrie voor 
haar toekomstige grondstofvoor-
ziening door het leveren van een 
inbreng in de ontwikkeling van 
grondstoffen-en bosbouwbeleid. 

- Aanzienlijke uitbreiding van 
het Nederlandse bosareaal. In een 
bosarm land als het onze is dit een 
van de belangrijkste maatregelen 
om de houtproduktie blijvend te 
verhogen. Daarbij moet het accent 
op snelgroeiende boomsoorten 
liggen. 
- Opvoering van de houtproduk-
tie in het nu aanwezige bos. Bezien 
moet worden in hoeverre door 
bosbouwkundige maatregelen 
(verbetering van beheer, boom-
soortenkeuze e.a.) de beschik-
baarheid van hout uit het huidige 
areaal kan worden vergroot. 
- Het instellen van onderzoekin-
gen naar de mogelijkheden om 
minder afvalhout in het bos achter 
te laten, om industrieel houtafval 
optimaal te benutten en om ge-
bruikt hout opnieuw een nuttige 
bestemming te geven. 

Persbericht  Ministerie  van Cul-
tuur,  Recreatie  en Maatschappe-
lijk  Werk 

instaiiatie Commissie Nationale 
Parken 

Staatssecretaris Wallis de Vries 
heeft op 9 juni 1980 in hotel Baby-
Ion te Den Haag de Commissie Na-
tionale Parken geïnstalleerd. Deze 
commissie zal als onafhankelijk, 
zelfstandig adviesorgaan als eer-
ste taak krijgen de staatssecretaris 
van advies te dienen omtrent de 
instelling van nationale parken in 
oprichting. 


